

meem Credit Card Winter Holiday Campaign

- Campaign duration 1st - 31st December 2022
- Only international transactions will be considered for this campaign
- All types of international transactions such as Dining, Hotel, Car rental, shopping etc. will be considered as eligible transactions
- Customers must spend SAR 5,000 or above to qualify throughout the duration of the campaign
- The top two spenders will be awarded a capped amount of SAR 5,000 each
- The Bank solely determines at its own discretion eligible transactions and the same is binding
- Earned cashback amount will be credited to the customer account within 14 working days after the campaign period has ended

- الحملة سارية من 1 ديسمبر وحتى 31 ديسمبر 2022.
- سيتم احتساب المعاملات الدولية فقط في هذه الحملة.
- جميع المعاملات الدولية والمتعلقة بالسفر، سيتم اعتبارها معاملات مؤهلة، مثل: المطاعم والفنادق والتسوق وتأجير السيارات.
- يجب على عملاء مصرفية ميم الرقمية صرف 5,000 ريال سعودي أو أكثر حتى يتم التأهل طوال مدة الحملة.
- لأكثر اثنين من المنفقين، سيتم منحهم مبلغ أقصى وقدره 5,000 ريال سعودي لكل منهما.
- تكون مصرفية ميم الرقمية ملزمة بتحديد المعاملات المؤهلة وفقاً لتقديرها الخاص.
- سيتم إيداع مبلغ الاسترداد النقدي المكتسب في حساب العميل خلال 14 يوم عمل بعد انتهاء فترة الحملة.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي